
Z Á P I S N I C A 

 

z rokovaní Predsedníctva združenia EUNIS Slovensko 

 

Termín konania rokovaní:    20.3.2018  

Delegovaní členovia Predsedníctva EUNIS-SK:  RNDr. Darina Tóthová, PhD., doc. Ing. 

Milan Šujanský, CSc., Ing. Jozef Koricina, Ing. Jozef Kšiňan 

 

A. Miesto konania:  CVTI SR, Lamačská cesta 8/A, Bratislava 

 

 Účastníci zasadnutia:   prof.  RNDr. Ján Turňa, CSc. a delegovaní členovia 

Predsedníctva EUNIS-SK  

 Témy a priebeh rokovania 

 

1) Odovzdanie čestného uznania 

 Prezidentka združenia, RNDr. Darina Tóthová, PhD. odovzdala prof.  RNDr. 

Jánovi Turňovi, CSc. Čestné uznanie združenia EUNIS Slovensko za dlhoročnú 

spoluprácu medzi CVTI SR a združením EUNIS-SK. 

2) Správa identít na rezortnej úrovni 

 Prof. Turňa zhrnul aktuálne problémy v oblasti správy identít v rezortných 

registroch, ktoré spravuje CVTI SR. Dosiaľ sa nedarí zabezpečiť jednotnú 

identitu eduID v knižničných databázach, kde je aktuálne najväčší problém.  

 K ponuke spolupráce na formálnom, organizačnom a technickom zabezpečení 

národnej federácie identít (viceprezident združenia) vyjadril prof. Turňa podporu 

tejto aktivite za podmienky, že MŠVVaŠ SR poverí CVTI SR takouto úlohou.   

3) Portál ISS CVTI (integrovaný systém služieb) 

 CVTI SR naďalej ponúka možnosť využiť dostupné služby na portáli ISS CVTI 

pre zamestnancov a študentov univerzít pri dodržaní licenčných podmienok, 

ktorými sú viazané jednotlivé služby a softvéry.  

4) GDPR a ochrana osobných údajov 

 CVTI SR rieši zosúladenie ochrany osobných údajov s požiadavkami GDPR ako 

samostatná organizácia v spolupráci s externými konzultantmi. Zmluvné vzťahy 

s univerzitami na zabezpečenie poskytovania údajov do rezortných registrov 

bude riešiť podľa odporúčaní expertov. 

5) Publikačná činnosť  

 Požiadavku pedagogických zamestnancov univerzít na zaradenie e-

learningových kurzov do publikačnej činnosti bez potreby papierovej publikácie 

tlmočila prezidentka združenia. Riaditeľ CVTI SR nie je kompetentný zmeniť 

príslušnú smernicu, ale prisľúbil súčinnosť pri plnení tejto požiadavky. 

6) Prevádzka SIVVP 

 Na požiadavku spolupráce pri prevádzkovaní SIVVP (doc. Šujanský) odporučil 

riaditeľ CVTI SR využiť najbližšiu projektovú výzvu na podanie projektu, ktorý 

by zabezpečil pokrytie prevádzkových nákladov pri využívaní SIVVP. 

7) Spoločný seminár 

 Obe strany sa zhodli, že v budúcom období sú ochotné zorganizovať spoločný 

seminár o službách a možnostiach, ktoré môže CVTI SR poskytnúť 

zamestnancom univerzít. 
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B. Miesto konania:   MŠVVaŠ SR, Stromová 1, Bratislava 

Účastníci zasadnutia:   RNDr. Branislav Baláž, Mgr. Martin Horňák 

a delegovaní členovia Výkonného výboru EUNIS-SK 

  

 Témy a priebeh rokovania 

 

1) Predstavenie poslania a cieľov združenia EUNIS-SK 
 Prezidentka združenia informovala nového generálneho riaditeľa sekcie 

informatiky o poslaní, cieľoch a aktuálnych aktivitách združenia EUNIS 

Slovensko. 

2) Podpora prevádzky a údržby IKT na univerzitách 

Viceprezident združenia informoval zástupcov sekcie informatiky o doterajších 

aktivitách na systémové riešenie podpory a údržby IKT a IS na univerzitách 

a odovzdal generálnemu riaditeľovi SI list, ktorým združenie oslovilo v tejto 

veci MŠVVaŠ v minulosti. Generálny riaditeľ SI vyjadril plné pochopenie 

opodstatneným snahám združenia o riešenie problému, s ktorým zápasí celý 

rezort školstva a prisľúbil, že bude v tejto veci rokovať s kompetentnými 

funkcionármi ministerstva.   

3) Postavenie informatikov na univerzitách 

Prezidentka a viceprezident združenia informovali o dlhodobej snahe zlepšiť 

postavenie zamestnancov centier IKT (informatikov) na univerzitách. RNDr. 

Baláž vyjadril plné pochopenie tejto snahy a vyžiadal si poskytnutie dostupných 

podkladov, ktoré pre zaradenie informatikov do vyšších tarifných tried už 

združenie spracovalo. 

4) Rozvojové projekty 

Prezidentka združenia prezentovala požiadavku univerzít na znovuobnovenie 

rozvojových projektov v rámci rezortu na aktuálne potreby IKT.  RNDr. Baláž 

navrhol, že bude hľadať možnosti, ktoré ponúkajú dopytové projekty v rámci 

Úradu podpredsedu vlády pre investície a informatizáciu, o ktorých bude 

združenie informovať. 

5) GDPR a ochrana osobných údajov 

Sekcia informatiky sa podujala na zabezpečenie aktivít, ktoré súvisia s GDPR, 

pre materské, základné a stredné školy. Vysoké školy považuje v tejto oblasti za 

suverénne samostatné subjekty a neplánuje v nej spoluprácu. 

6) Správa identít 

Sekcia informatiky prijala vo svojich zámeroch cieľ zjednotiť správu identít 

v celom rezorte školstva prostredníctvom systému RIAM od Microsoft. 

Viceprezident EUNIS požiadal generálneho riaditeľa SI o preverenie možnosti, 

či tento systém umožní pripojenie sa k federácii identít eduGAIN, ktorá 

poskytuje pre akademických zamestnancov prístup k európskym zdieľaným 

službám a informačným zdrojom. 

7) Spolupráca na stratégii Učiace sa Slovensko 

RNDr. Baláž deklaroval svoj zámer, že pri napĺňaní stratégie Učiace sa 

Slovensko bude prizývať k spolupráci a pripomienkovaniu dôležitých zámerov 

aj združenie EUNIS Slovensko. 

 

 

V Trnave, dňa 21.3.2018 

Zapísal: Ing. Jozef Koricina 

Schválil:  RNDr. Darina Tóthová, PhD., prezidentka združenia EUNIS Slovensko 


